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Országgyű lési képviselő
Írásbeli választ iénvlőkérdés

dr. Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. §-ra kérdést kívánok feltenni Varga Mihály
nemzetgazdasági miniszterhez

„Milyen forrásokat kívánnak biztosítani Miskolctapolca fejlesztésére?, ,

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól. Azért Tőle, mert az egyes miniszterek,
valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l szóló 212/2010 .
(VII. 1 .) Korm. rendelet 73 . § t) és u) pontja alapján ő Kormány turizmusért és
idegenforgalomért felel ős tagja, ezért kérdésem megválaszolása az Ő feladatkörébe tartozik.

Tisztelt Miniszter Úr!

2013 decemberében fejlesztések indultak a miskolctapolcai strand területén . Ennek keretében
egy ötvenméteres úszómedence, egy lelátó, valamint egy wellness részleg építése zajlik . A
miskolci városvezetés részérő l többször hangzott el ígéret arra nézve, hogy ezt, az önmagában
még nem megálló, nem fenntartható fejlesztést több ütemben kívánják folytatni . Miskolc
azonban a környez ő megyeszékhelyek közül egyedüliként nem nyert el az el őző ciklusban
turizmusfejlesztésre Európai Uniós fejlesztési forrást .

Kérem Miniszter Urat, adjon tájékoztatást az alábbiakról :

Milyen forrásokkal kívánják támogatni Miskolctapolca, illetve a strandfürd ő fejlesztését
az elkövetkezendő időszakban?

Várom Miniszter Úr tájékoztatását és megtisztelő válaszát !

Miskolc, 2014 . június 6 .
~ ,

d''Varga László
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